

半自动分切机 GOA-CT1600

Semi-Automatic Slitting Machine



适用范围

适用于各种棉、毛毡、橡胶等材料分切成多条窄幅的材料。

机器特点

- 采用优质精钢圆刀,刀刃锋利且刀口光滑并配合弹性胶辊,通 过辊压式分切减少对纤维的拉扯,从而实现对纤维精准有效分切。
- 刀架可小幅上下浮动,确保分切过程中刀刃与纤维接触压力均匀。
- 通过手动调整分切刀具间距, 分切宽度可调。
- 设备配备急停按钮, 并可手动调切刀的转速以及退料功能。
- 设备配有放料架,确保纤维卷在分切运输过程中的稳定性,同时方便操作和管理

主要参数 Parameters

Application

Suitable for slitting various materials such as cotton, felt, and rubber, into multiple narrow strips.

Features

- Equipped with high-quality precision steel rotary blades, featuring sharp edges and smooth cuts. The blades work in conjunction with an elastic rubber roller, utilizing a roll-press slitting method to minimize fiber stretching and ensure precise, efficient slitting.
- The blade holder can move slightly floating to maintain even contact pressure between the blade and fibers throughout the slitting process.
- Slitting width is adjustable via manual adjustment of the cutting tools spacing.
- The machine is equipped with an emergency stop button, as well as manual control for adjusting blade speed and material retraction.
- Comes with a material unwinding rack to ensure stability of fiber rolls during slitting and transportation, making operation and management more convenient.

机器型号: Model:	GOA-CT1600	机身尺寸(长*宽*高): Machine Dimensions (L×W)	×H): 1950×760×1080mm
放料架尺寸(长*宽*高): Unwinding Rack Dimensions	(L×W×H): 2105×710×810mm	整机重量: Machine Weight:	300Kg
最大分切宽度: Maximum Slitting Width:	1600mm	调节分切速度方式: Slitting Speed Adjustment:	手动旋钮调节 Manual knob control
切刀电机的额定转速: Rated Speed of Cutter Motor:	1400r/min	最大原材料直径: Maximum Raw Material Dia	meter: ≤ φ1100mm
圆刀数量: Number of Rotary Blades:	10	电源电压: Power Supply Voltage:	3P 380V/50HZ
总功率: Total Power Consumption:	1.1kW	气压: Air Pressure:	0.5-0.8MPa

天津再登高智能制造有限公司

地址: 天津宝坻经济开发区天宝南环路3号B楼

邮箱: sales@getonagain.com 网址: www.GetonAgain.cn 400-166-8581

Tianjin GetonAgain SM Co., Ltd.

Address: Block B, No.3, Nan Huan Road, Economic Development Zone,

Baodi, Tianjin, China. Email: sales@getonagain.com

0086-22-6035 9933 www.GetonAgain.com

20250620